

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilstede:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (RB), Berit Nygaard (BN), , Guro H Kjølsseth (GHK), Bjarne Ringstad (BR), Per Ståle Grude (PSG), Sportskonsulent Gunnhild Sofie Vangsnes (GSV) Forfall: Anne-Marit Enger (AME), Sportssjef Per Olav Tangen (POT)
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	04.05 – 20.00-22.00
Sted:	Telefon/Teams
Tema:	TK-møte nr. 22 2018-2020

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (RB)
 - Tas under sak 27
- Markedsarbeid (POT/GSV)
 - Tas under sak 8
- Sport (topp og bredde) (POT)
 - Samlingsplan ut 2020
 - Samlingsplan og budsjett presentert av POT
 - Status Fonna (PSG)
 - 65 påmeldte.
 - POT tar med samband, preppeutstyr, driller, porter, m.m. samt arenaustyret.
 - Trenger noen til å ta et lite opplegg for viderekommende. Iver Hexeberg er klar til å bidra. POT tar en runde med løperne for å rekruttere flere som kan stille.
 - Kostnadsbudsjett på rundt 5-6000,- for å dekke reise- og heiskortutgifter til de som skal bidra.
 - Alle som skal få dekket kostnader må legge ut å få refundert kostnadene i ettertid.
 - POT sjekker om vi har noe give-aways som vi kan dele ut til for eksempel de som skriver seg på en nyhetsliste. Trekning blant de som har skrevet navnet sitt på søndag kveld for eksempel.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB)
 - Rapport fra Birger vedlagt innkallingen.
 - Fortsatt viktig at vi er representert på disse møtene.
 - Viktig at Norge er aktivt med på for eksempel regeldiskusjonene.

Sak 27 - 2018-2020 Koronasituasjonen - konsekvenser og tiltak

GSV presenterte rammene/budsjett for resten av 2020.

- Det er 40 000,- forskjell i kostnadene for samling i Hintertux og opplegget vi har tenkt på Fonna.
- Fremdeles usikkert hvordan det blir å reise.
- Samlet vurdering er at vi i år beslutter oss for å legge samlingen til Fonna
 - Det åpner for bredere deltagelse
 - Det er tryggere og lavere kostnad for deltakere, med mulighet for mer fleksibilitet.
 - Transport er noe som må løses.
 - Det som kan bookes nå bør gjøres så fort som mulig.
- Også viktig å få ut en artikkel om Norges-Cup neste år.
- God informasjon må sendes til landslaget om situasjonen og hvordan det er tenkt.
- NC i november i SNØ kunne være en god idé som kick-off på sesongen.

Sak 23 - 2018-2020 Tiltak for bredde og rekruttering

- Status og forslag til tiltak
 - Bruke løpere som har gått ut av laget til noe fornuftig. Etablere en struktur rundt Sivert, Guro og Henrik (flere hvis flere er interessert) som kan ta ansvar for lokal trening, lokale arrangement, m.m. Vi må sørge for midler i budsjettet for 2021, det må lages plan for arbeidet som de lokale trenerne får være med på å utvikle. RB jobber videre med konkretisering av planene i samarbeid med POT, GSV, LOWB og AS.
 - Vi må sørge for at de midlene som ligger ute i kretsene blir tatt i bruk for rekruttering på ulike steder.

Sak 8 – 2018-2020 Samarbeidspartner/sponsor

- Status og forslag til tiltak

Sak 29 - 2018-2020 Rapport fra FIS-møte

- Rapport fra Birger G vedlagt

Sak 30 – 2018-2020 Samarbeid med andre grupper i NSF

Vi har allerede startet dialogen med Freeski for å finne områder det kan lønne seg å samarbeide mere.

Vi har tidligere forsøkt å knytte randonee tettere til telemarkkomiteen uten suksess. Nå er situasjonen en annen. Det er andre personer med ansvar for randonee nå, og vår situasjon er også mer utsatt, både organisatorisk og økonomisk. Randonee har en god del medlemmer, de har aktivitet der vi ikke har det og de er en OL-gren for å nevne noen områder.

- Det er enighet i TK om at vi tar kontakt med randonee-miljøet og undersøker om det er interessant med et tettere samarbeid.

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
24. august, 20.00 – 22.00	TK-møte	Telefon/Teams